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Formandsberetning ved Ulla Boltz 

Vi har afholdt ni bestyrelsesmøder i løbet af året. 

Som en del af det politiske arbejde i Thisted kommune og KD´s samarbejde med De 
Konservative i kommunen, fik jeg en plads i grundlisteudvalget, og blev valgt til formand. 
Grundlisteudvalget kommer, efter ansøgning fra interesserede, med indstillinger til, hvem der 
skal være lægdommere i retssager. Jeg synes, at det er en interessant opgave. 

Vi holdt en takkefest for dem der havde hjulpet med forskellige opgaver i forbindelse med 
valget. Det blev en hyggelig og givende aften. 

18. marts var vi indkaldt til ekstraordinært landsmøde. Eneste punkt på dagsordenen var valg 
af ny formand. Jeppe Hedaa var eneste kandidat og blev valgt. Han har efterfølgende lagt et 
kæmpe arbejde i partiet. 

På Mors og i Thy havde vi besøg af Jeppe d. 31. august. Vi besøgte HEVA på Mors, Thy 
Erhvervsforum i Thisted og Hanstholm Havn. Vi afsluttede besøget på Gullerup Strand med 
aftensmad og aftenmøde. 

I oktober var der ordinært landsmøde hvor KD´s nye værdigrundlag blev vedtaget. Udkast til 
værdigrundlaget har været behandlet i alle regioner, der er kommet med input og 
kommentarer. Her i Thy har vi i bestyrelsen også arbejdet med det. 

Vi har, af forskellige årsager måttet aflyse to planlagte arrangementer. Det var besøg på 
dyrskuet her i Thisted sammen med Karlo Brondbjerg, og et arrangement i forhold til 
indsamling af vælgererklæringer i gågaden i Thisted. 

Desværre har vi på landsplan mistet partistøtte. Det betyder at partiet nu udelukkende er 
afhængigt af anden støtte og frivillig arbejdskraft. 

 

 

 


